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Skrevet lørdag den 10. februar 2024 

 

Onsdag den 7. februar 2024 afholdt vi generalforsamling på 

Allerød Bibliotek. 

 

Dagsordenen indeholdt følgende punkter: 

1. Valg af dirigent og referent 

2. Bestyrelsens beretning 

3. Bestyrelsen fremlægger regnskab til orientering 

4. Behandling af indkomne forslag 

5. Valg af bestyrelse 

6. Eventuelt. 

 

Ad 1: Ebbe Andersen blev foreslået til dirigent og valgt. Kurt 

var referent. 

 

Ad 2: Under bestyrelsens beretning: 

• Formanden orienterede om lokalforeningens informations 

aktiviteter. 

• Kirsten Christiansen gav en god og fyldig beskrivelse af 

de 4 afholdte foredrag. 

• Grete Bjernemose fortalte, at Nytårsmarchen 2023 var 

10. gang vi afholdt den, og det havde igen været en 

succes med stort fremmøde. 

• Grete fortsatte med at fortælle om hjertegavnlig motion i 

Ravnsholtskoven, og som igen var blevet blev ledet af Lis 

og Grete. 

• Susana informerede om GåMed turene i Lillerød på 

hjertestien i Rønneholtparken. Kurt fortalte om turene på 

hjertestien i Blovstrød samt den i Lynge på hjertestien i 

Årtusindskifteskoven. Fremmødet til turene har ikke 

været overvældende, men vi fortsætter og håber på at 

flere vil deltage i 2024. 
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• Kurt fortalte at der var planlagt 4 GivLiv kurser, 2 i 

foråret på Kirkehavegård og 2 om efteråret i 

Centerhallen. De 3 første kurser var godt besøgte, mens 

det sidste kursus i Centerhallen blev aflyst på grund af 

for få tilmeldte. 

 

Ad 3: Kasserer Ole Sommer fremlagde regnskabet til 

orientering. Et medlem spurgte til at regnskabet blot blev 

fremlagt til orientering og ikke til godkendelse, hvortil Ole 

svarede at det var i overensstemmelse med Hjerteforeningens 

retningslinjer. 

 

Ad 4: Der var ikke indkommet nogen forslag. 

 

Ad 5: Valg til bestyrelsen gav følgende resultat: 

• Grete Bjernemose ønskede ikke genvalg, men modtog 

valg som suppleant. 

• Kurt Bjernemose og Heidi Jensen ønskede begge genvalg 

og de blev begge valgt. 

• Lilla Voss var afgået p.gr.a. helbredsproblemer og 

suppleant Susana Andersen var indtrådt i hendes sted. 

• Suppleant Bent Yde Larsen ønskede ikke genvalg, og 

ingen andre påtog sig hvervet. 

 

Ad 6: intet at referere. 

Dirigenten afsluttede generalforsamlingen. 

 

Kurt takkede Ebbe for at have ledet generalforsamlingen. 

 

25 havde tilmeldt sig den efterfølgende bespisning, der bestod 

lækre toasts samt drikkelse. 

 

 


